
Bestyrelsens beretning 

  
 

En stor velkommen til alle nye haveejere som er kommet til siden sidste generalforsamling. 

 

I den forgangene sæson har vi fået malet fælleshuset. 

 

Det har fungere rigtig godt med containerne til det genanvendelige affald (plast, metal og 

pap) og vi kan kun opfordre til at flere sortere deres affald. 

 

Hegnet rundt om haveaffaldet er blevet færdig og der er blevet lagt fliser, vi skal henstille til 

at man husker at lægge sit haveaffald bagerst, så er der plads til mere. 

 

Der er p.t. intet nyt omkring kloakering hverken fra kredsen eller fra kommunen, så det 

kloakudvalg vi vedtog sidst år nedlægges og den kommende bestyrelse vil tag fat i kredsen 

om hvor vi står i dag og vil efterfølgende tag stilling til om der skal oprettes et kloakudvalg i 

år. 

 

I 2013 blev der solgt 6 haver. Hvis I går i salgstænker, så husk at der godt kan være ventetid 

på vurderingsudvalget kan komme og vurdere. 

 

Sommerfesten 2013, børneturen 2013 og loppe markedet var en stor succes. 

 

Desværre oplevede vi i 2013 en påsæt brand, dog kun med materiale skader, vi vil opfordre 

til at man få sat røgalarmer op i sit hus. 

 

Banko i 2013, var en stor succes og vi takker de frivillige for deres arbejde. 

 

I denne vintersæsonen har det ikke fungeret så godt med at holde porten aflåst. 

 

Bestyrelsen ønsker alle en dejlig sæson og håber at alle vil være med til at bidrage til 

fællesskabet, som det jo er i en haveforeningen. 
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